

海洋料理食品

时代海洋食品（大连）有限公司（日本独资）
Time Seafood(Dalian)Co.,Ltd.

企业简介 Brief Introduction

时代海洋食品（大连）有限公司是日本独资企业，成立于一九九一年，加工工厂位于大连市高新技术产业园区，工厂占地面积 10000 余平方米，拥有裙带菜、调味品、罐头加工车间及两个大型冷库，研发、检验、实验设备齐备，主要从事以海产品为主的调理食品的生产加工和销售。

“务实、发展、超越”，是公司一直坚持的企业理念，公司采用先进的生产技术，严格的管理和工艺，以大连海域的水产品为原料，加工生产“中华风”系列调理食品及“好渔郎”系列罐头产品，深受国内外广大消费者的喜爱，产品目前远销日本、美国、欧洲、东南亚等国家和地区。

2012 年，“好渔郎”被评为“大连市著名商标”和“辽宁省著名商标”。

企业宗旨：以“先进的技术、一流的质量、完美的服务”，向人类社会奉献“安全、安心、美味、健康”的海洋食品！

Time Seafood (Dalian) Co., Ltd., a sole Japanese owned company, was founded in 1991. Its processing plant is located in Dalian High-tech Industrial Zone. This processing plant covers an area of more than 10000 square meters, comprises wakame processing workshop, seasoning/ flavor workshop, and cooking/canning workshop. The plant is also equipped with two larger-scale refrigeration stores, R&D Department, Quality Control/Assurance Unit, and other examine /test facilities as supporting. Time Seafood (Dalian) Co., Ltd. engages in the processing and sales of seasoned food products, mainly seafood-oriented.

The company always follows its corporate philosophy “Practicality, Development, and Transcendence”. Utilizing its advanced technology, strict management style, and excellent production technique, the company produces HAOYULANG™ series canned seafood and ZHONGHUAFENG series conditioned seafood. Made from local sources, these products are not only the beloved seafood brands for domestic consumers, but also are exported to Japan, the United States, European countries, and Southeast Asia, etc.

In the year of 2012, “HAOYULANG™” was approved as “Liaoning Province Famous Brand” and “Dalian city Famous Brand”

Time Seafood (Dalian) Co., Ltd’ s purpose is to provide safe, reliable, delicious, and healthy seafood to our society using the state of art technology, top quality, and super services.

Practicality

Development

Transcendence

匠心打造全球最可信赖的海鲜厨房

CREATE THE MOST RELIABLE SEAFOOD CUISINE IN THE WORLD

以“先进的技术、一流的质量、完美的服务”，向社会奉献“安全、安心、美味、健康”的海洋食品！

Supply safe, reliable and delicious healthy seafood to the society by virtue of advanced technology, top quality and perfect service.



包装

PACKAGE 产品

时代海洋食品的产品包装是根据国内外市场终端消费的需要而设计制作的，在确保产品品质的同时，保证了物流运输的便利。我们接受国内外合作商的建议，也可根据合作商需要，指定产品包装制作。

All product packaging are designed according to the consumer needs from domestic and international market, which can not only ensure the quality of products, but also the convenience of logistics transportation. We also accept advice from cooperative dealers to specify product packaging.



规格Size	150G	200G	250G	300G	500G	500G	1KG	1.5KG	2KG	2KG
包装Package	塑料袋 Plastic bag	塑料袋 Plastic bag	塑料盒 Plastic box	塑料袋 Plastic bag	塑料袋 Plastic bag	塑料盒 Plastic box	塑料袋 Plastic bag	塑料袋 Plastic bag	塑料袋 Plastic bag	塑料盒 Plastic box
数量QTY	60/箱(CTN)	24/箱(CTN)	24/箱(CTN)	20/箱(CTN)	20/箱(CTN)	24/箱(CTN)	10/箱(CTN)	10/箱(CTN)	5/箱(CTN)	4/捆(BLD)
净重N.W.	9KG	4.8KG	6KG	6KG	6KG	12KG	10KG	15KG	10KG	8KG



市场与服务 Market and service

我公司坚持务实、发展、超越的理念，开发和生产能满足不同国家和地区消费者不同口味的产品。产品知名度不断提高，目前已远销欧美及东南亚等 20 多个国家。

Under the guidance of the corporate philosophy "Practicality, Development, and Transcendence", Time Seafood (Dalian) Co., Ltd. always pays great attention to different taste preferences in different regions and countries when the company develops and markets its high quality products. The products, with a growing reputation, have been exported to more than 20 countries and regions, including Europe, USA, Australia, Southeast regions, and so on.

工厂规模及设备 PLANT PROFILE AND EQUIPMENTS

拥有研发室，化验室，原料加工车间，调味品加工车间，罐头及鱼片加工车间，容量 2000 吨冷库，主要设备有自动计量机、切丝机、切段机、离心机、搅拌机、真空包装机、金属探测仪等。

Workshop: R&D Department, laboratory, wakame processing workshop, seasoning/flavor workshop, and cooking/canning workshop and mackerel fillet processing workshop. The plant has also equipped with refrigeration stores capacity of 2000 tons. Main equipments include automatic measuring machine, slicing machine, cutting machine, centrifuge, blender, vacuum packaging machine, metal detector etc.

